
                                         P R O T O K Ó Ł   NR 2/2006 
                                       II Sesji Rady Gminy Perzów 
                                       w dniu 06 grudnia 2006r. 
                                       w godz. 13.00 do 14.40 
 
 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy  Zdzisław Burzała, powitał   

Radnych, Panią Wójt, sołtysów, dyrektorów szkół, przedstawicieli mediów i 

pozostałych uczestników sesji. Stwierdził, iŜ w sesji uczestniczy 14 radnych na 

ogólny stan 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. ZłoŜenie ślubowania przez Wójta Gminy. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czynności w sprawach z zakresu 

prawa pracy dokonywanych przez Przewodniczącego Rady Gminy wobec 

Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Perzów. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania sekretarza Gminy. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie do zasobów 

mienia komunalnego działki nr 441/1 połoŜonej w Perzowie. 
   10. Wolne głosy i wnioski.  

 
 
2. ZłoŜenie ślubowania przez Wójta Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, Ŝe objęcie 
obowiązków przez wójta następuje z chwilą złoŜenia wobec Rady Gminy 
ślubowania o następującej treści: 
 
„Obejmując Urząd wójta Gminy, uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam 
wierności prawu, a powierzony mi urząd  sprawować będę tylko dla 
dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy”. Ślubowanie 
moŜe być złoŜone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóŜ Bóg”. 
 



Po czym nastąpiło ślubowanie , które złoŜyła uroczyście w obecności 
Rady Pani Barbara Kucharska – nowo wybrany  Wójt Gminy Perzów. 
Przewodniczący Zdzisław Burzała złoŜył Pani Wójt  Ŝyczenia:  zdrowia i 
dobrej współpracy z Radą Gminy. 
Następnie głos zabrała Wójt Gminy Pani Barbara Kucharska: 
- Jestem bardzo wzruszona. Chciałam powiedzieć, Ŝe współpraca 
między Radą, sołtysami, mieszkańcami Gminy, dyrektorami szkół, 
wszystkimi jednostkami – myślę, Ŝe będzie układała się dobrze. Będę 
korzystała z mądrości radnych, sołtysów, dyrektorów szkół, nauczycieli. 
Będę chciała spotykać się z nimi jak najczęściej. W trudnych 
problemach, które trzeba będzie podjąć dla dobra Gminy, będę chciała 
się spotykać częściej z Przewodniczącym, Zastępcą Przewodniczącego, 
z Przewodniczącymi komisji - zasięgać ich opinii ; z sołtysami – oni 
sprawują te funkcje i na pewno maja wielką wiedzę. śyczę nam 
wszystkim zdrowia, Ŝeby nam dopisywało przez okres kadencji. Będę 
chciała, Ŝeby rozdysponowywane pieniądze, Ŝebyście wiedzieli na co 
kaŜdy grosz idzie. Będę informowała Radę o tym. Myślę, Ŝe będzie nam 
wszystkim dobrze. 
Pani Wójt powiedziała dalej, Ŝe Urząd Gminy będzie przyjazny dla 
wszystkich, choć nie wszystkie sprawy zostaną załatwione pozytywnie. 
 
 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został wyłoŜony do wglądu 
przed sesją, a poza tym jest moŜliwość zapoznania się z nim w biurze 
Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie za przyjęciem protokołu z 
poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z I Sesji bez odczytania. 
 
 

4. Interpelacje. 
 
 

Głos zabrał Radny Stodolski : proponuję, aby wszystkie ”bóle” zostawić 
na później w związku z tym, Ŝe jest to uroczysta sesja. 
 
Przychylono się do wniosku Radnego Stodolskiego. Przewodniczący 
przeszedł do kolejnego punktu obrad. 



       5.   Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czynności  
             w   sprawach z zakresu prawa pracy dokonywanych przez 
             Przewodniczącego Rady Gminy wobec Wójta Gminy. 
 
 
Pani Wójt wyjaśniła, Ŝe wiąŜe się to z delegacjami, urlopami – sprawami 
z zakresu prawa pracy. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 

6.    Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia  
dla Wójta Gminy Perzów. 

  
 

Przewodniczący Rady zaproponował wynagrodzenie, na które  
składają się: 
- wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 3.500 zł. brutto 
- dodatek funkcyjny w wysokości  1.100 zł. brutto      
- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% wynagrodzenia 
zasadniczego 
- dodatek specjalny w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego  
i dodatku funkcyjnego 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania sekretarza Gminy. 
 

 
Pani  Wójt poinformowała, Ŝe zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 
wójt proponuje sekretarza. Po czym zaproponowała kandydaturę Pani 
Weroniki Urbańskiej. Pani Wójt przedstawiła Radnym krótką informację o 
p.Urbańskiej, jej kompetencjach i przebiegu pracy zawodowej. 
Powiedziała, Ŝe darzy jej osobę ogromnym zufaniem. 
- Z taką osobą chciałabym pracować. Daje gwarancję dobrej pracy – 
stwierdziła Pani Wójt. 
 



Głos zabrał Radny Zbigniew Kozan : uwaŜam, Ŝe skoro Pani Wójt chce 
takiego współpracownika, to rada Gminy nie powinna mieć uwag. 
 
Przewodniczący Zdzisław Burzała zapytał kto będzie zastępował Panią 
Weronikę. 
 
Pani Wójt odpowiedziała, Ŝe ogłoszono konkursy na wolne stanowiska 
urzędnicze.  Poprosiła takŜe o dalsze poparcie dla Pani Marii Poślod – 
Skarbnika Gminy. Podkreśliła, iŜ jest to bardzo dobry i kompetentny 
fachowiec i nie ma w związku z tym propozycji zmiany na tym 
stanowisku. 
 
Innych uwag nie zgłoszono.    
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Po przeprowadzeniu głosowania nastąpiły gratulacje i Ŝyczenia dla 
nowej  Pani Sekretarz.  
Pani Weronika Urbańska podziękowała, mówiąc, Ŝe jest jej niezmiernie 
miło. Oświadczyła, Ŝe praca będzie trudna, wiele będzie musiała się 
nauczyć, ale przy pomocy i współpracy będzie to moŜliwe. 
 
 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie. 
 
 
Pani Skarbnik – w związku z tym, Ŝe projekt uchwały został dostarczony 
tuŜ przed sesją odczytała uzasadnienie do uchwały. 
Głos zabrali Radni: 
 
Radny Kłodnicki – grunty pod przepompownię – za ile ? Czy wystarczy 
te 700 zł.? 
 
Pani Wójt – nie mamy wycen wszystkich przepompowni. Jedna z wycen 
określa cenę w wysokości 20 zł/m2. Mamy następny projekt uchwały o 
zakupie gruntu pod przepompownią do zasobów mienia komunalnego od 
Państwa Wnęk w Perzowie. 
 
Radny Ostrowski – plac przy świetlicy w Słupii – uwaŜa, Ŝe ta kwota 
mogłaby być mniejsza. Zapytał czy wykonawca był wybrany w drodze 
przetargu. Zadał takŜe pytanie w kwestii płac palaczy. Czy zasadne 



byłoby wszczęcie postępowania regresowego wobec osoby, która 
zawiniła w tej sprawie. 
Pani Wójt – zadania o wartości do 10 tys.zł. moŜna realizować bez 
przetargu. Umowa nie jest podpisana. Będziemy negocjować. 
 
Pani Skarbnik – w sprawie wynagrodzenia dla pracowników palaczy- 
plan budŜetu na początku jest taki, a nie inny. Na drodze postępowania 
sądowego – w drodze ugody musimy wypłacić te środki. 
 
Radny Kozan – skoro ktoś z urzędników zawinił, to dlaczego te środki 
nie wypłacono , tylko sprawa trafiła do sądu. 
 
Pani Wójt – ten temat był juŜ na sesji – temat p.Kołodzieja i p. Grzegorza 
Zawadzkiego. Miały miejsce kontrole Inspekcji Pracy i w związku z tym 
sąd pracy orzekł, Ŝe musimy wypłacić, bo pracownikom się to naleŜało. 
 
Radny Kozan – jest radca prawny i sprawa nie powinna trafić do sądu. 
Ktoś powinien odpowiedzieć za to – tak wnioskuję. 
 
Pani Wójt – była o tym mowa na sesjach, nic więcej nie powiem. 
 
Radny Wieczorek – te  środki, które zapłaciliśmy p.Kołodziejowi , to są 
środki, które wcześniej teŜ by musiał mieć wypłacone. Jaka jest kwota 
odsetek ? 
 
Pani Skarbnik – sąd tak orzekł – nam przyszło tylko wykonać. Nasze 
koszty to koszty sądowe i odsetki, bo przegraliśmy. 
 
Przewodniczący Rady – cieszę się, Ŝe Radni śledzą, reagują. Takie jest 
prawo  demokracji. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
 
 
 
 
 



9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie  
do zasobów mienia komunalnego działki nr 441/1 połoŜonej 
w Perzowie. 
 

 
Głos zabrała Pani Wójt – sprawę omówiono juŜ wcześniej , w pkt.8 
Obrad. 
 
Radny Wieczorek – w prawie wyceny p.Wnęk – 20 zł/m2. Czy pozostali 
mają inną cenę. 
 
Pani Wójt – Pan Wójt podpisał we wrześniu z p.Wawrzyniakiem umowę 
na kwotę 5 zł/m2 i tak został zawarty akt notarialny. 
 
Przewodniczący Rady – w przypadku p.Wawrzyniaka odbyło się to na 
zasadzie ugody i negocjacji i bez wyceny. Czy tak teŜ moŜe być w 
innych przypadkach? 
 
Wójt – moŜe tak być.  

      
 
 

10. Wolne głosy i wnioski. 
 
 
Radny Wieczorek – proponuję pertraktować juŜ z p.Pilotem – JeŜeli 
chodzi o przepompownię, bo wieś wykonała w stosunku do niego dobry 
gest / przełoŜenie licznika /. Dobrze byłoby to teraz wykorzystać. 
 
Pani Wójt – zaprosiła radnych z Domasłowa do negocjacji np. w sprawie 
budowy dróg. 
 
Radny Kłodnicki – wyrwy na drogach powiatowych naprawiono. Kiedy 
naprawione będą drogi gminne. 
 
Pani Wójt – prosi o zostawienie tematu na później. 
 
Radny Pietrus – droga powiatowa z Trębaczowa do Gronowic to 
najgorszy odcinek drogi w powiecie. TakŜe droga z Trębaczowa do 
DroŜek / Koło p.Hodyjasa  kierujący samochodem wpadł w dziurę  
i zepsuł samochód. Następnie przyjechał do radnego pokazać skutki 
zdarzenia, zadając pytanie co radni w tej sprawie robią/ 
 



Radny Ostrowski – potwierdza, co mówi p. Pietrus. 
 
Przewodniczący Rady – warto by to pamiętać, bo obiecano, Ŝe będzie 
robiona ta droga. 
 
Pani Wójt – na następną sesję zostanie zaproszona Pani Dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg.   
Z duŜą satysfakcją poinformowała Radnych o swoim pierwszym 
powaŜnym sukcesie w tej kadencji, jakim jest  odzyskanie zaległości 
podatkowych wobec Gminy Perzów od tartaku WITAR. Firma PLETTAC 
z Ostrzeszowa dokonała zakupu gruntów od Spółki WITAR. Warunkiem 
tego było wykreślenie obciąŜeń hipotecznych przez Gminę Perzów. 
WITAR miał do zapłacenia Gminie Perzów 73 tys.zł. w tym 27 tys. 
odsetek. Zgodnie z podpisana ugodą poprzedni Wójt miał umorzyć 
naliczone odsetki. W związku z licznymi nieścisłościami oraz 
niedopełnieniem wszystkich formalności WITAR zapłacił Gminie Perzów 
pełną kwotę naleŜności wraz z odsetkami- 73 tys.zł. 
Radni nagrodzili Panią Wójt gromkimi oklaskami. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ zamyka obrady II sesji Rady Gminy 
Perzów. 
 
 
Protokół spisała 
Joanna Bednarek 
 

 
 
 

                                       


